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Bestyrelsen har indhentet tilbud på lyd dæmpning af loftet. Det er blevet besluttet at dette 
iværksættes.  

 
 

 
 

Det bliver desværre nok nødvendigt i fremtiden, at huske at låse jeres redskabsskure, når i 
ikke er hjemme. I hus nr 18 er der blevet stjålet noget, en dag beboeren ikke var hjemme. 
Hvis der er andre der har oplevet noget lignende, så vil jeg gerne høre om det. 
 
 

    
 
Dreist advokater er valgt som grundejerforeningens ny advokat.  
 
 
 

 
 

Der er også indhentet tilbud på at få lavet vores vandsten. Alt nede under stenen er ved at 
smuldre væk. Det ser forfærdeligt ud, så bestyrelsen har besluttet at lave det så det 
fungerer og ser godt ud også. Vi har fået et tilbud og afventer endnu 1-2 tilbud, men mon 
ikke det fungerer optimalt til foråret. 
 



 
 
Der vil igen i år blive arrangeret noget fælles spisning i december. Det bliver den 2,torsdag 
10.12.2009 ( hvor der ville have været fællesspisning) Alle møder op med festlig julemad, 
som bliver stillet på et fælles bord. I hører nærmere men sæt kryds i kalenderen. 

 
 
Gartneren vil plante nye hæk planter, dér hvor de er gået ud. Bestyrelsen overvejer ny 
beplantning af de rosenbede, der er i bebyggelsen. 

    


